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 БЕОГРАД - На дневном реду заједничке седнице републичке и покрајинске владе наћи
ће се више од 20 заједничких пројеката, разговараће се о моделима финансирања, као и
о буџету Војводине за следећу годину, изјавио је данас председник Владе Војводине
Игор Мировић.

  "Очекујемо значајно већи буџет за 2017. годину. Предвиђам да можемо имати више од
досадашњих седам одсто", рекао је Мировић за РТС, додајући да је "лако" говорити о
условима када Влада Србије постиже суфицит у буџету.

  

Када је реч о пројектима, Мировић каже да су они подељени на националне, као што су
пруга Београд-Будимпешта, изградња брзих саобраћајница кроз Војводину, затим
питање наводњавања и за значајан део тих пројеката које ће водити републичка влада
су обезбеђена средства.

  

Каже да ће за неке пројекте морати да се убрза пројектовање, као и да се решавају
имовински односи како би све било спремно за реализацију.
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"Задатак Владе Србије, према најавама министра здравља, биће да средства усмери да
се заврши Клинички центар да, попут Ниша, и ми видимо светло на крају тунела, да
имамо нови велики објекат од 30.000 квадрата, 400 постеља, а покрајинска влада ће
својим средствима обнављати клинике и регионалне болнице у Војводини", рекао је он.

  

Микровић је прецизирао да се припрема пројекат за обнову болнице у Панчеву, као и
многе новосадске клинике.

  

(Танјуг)
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